

Order form

Please send to vertrieb@deutschmann.de
or fax +49 6434 9433-40

Company name _____
Street _____
ZIP-Code _____ City _____
Country _____
Phone _____
Contact name _____
e-mail _____

Fieldbus version order:

1 Starterkit (without Add-On)

1 UNIGATE CL _____ Art.-No. _____

Total **EUR 280.00 (VAT not included, ex works)**

Industrial Ethernet version order:

1 Starterkit (without Add-On)

1 UNIGATE CL _____ Art.-No. _____

Total **EUR 330.00 (VAT not included, ex works)**

Date, Signature _____

Deutschmann Automation GmbH & Co. KG
Carl-Zeiss-Straße 8 | 65520 Bad Camberg
Tel.: +49 6434 9433-0 | Fax: +49 6434 9433-40
info@deutschmann.de | www.deutschmann.de

Deutschmann
your ticket to all buses

Special Offer!



**Starterkit
PROTOCOL CONVERTER
UNIGATE® CL
starting from **EUR 280 !****



**This special offer is valid until August 31st 2017.
Aktion einmalig gültig bis 31.08.2017.**

Sonderaktion Starterkit UNIGATE® CL Alles für den schnellen Laboraufbau

Die Deutschmann Starterkits sind so zusammengestellt, dass Sie Ihr Produkt am Labortisch schnell und preisgünstig an den gewählten Feldbus oder Industrial Ethernet anbinden können. Um den unterschiedlichen Kundenwünschen gerecht zu werden, sind unsere Kits zweigeteilt:

Das **Starterkit** enthält das Gateway gemäß gewähltem Bus, die dazugehörigen Kabel, die Spannungsversorgung sowie eine DVD mit den Softwaretools und ein Handbuch.

Das **Add-On** enthält eine optionale Mastersimulation um so einfach, schnell und kostengünstig auch die Busseite ausprobieren zu können. Busabhängig ist evtl. Fachliteratur zum gewählten Bus im Paket enthalten (für Abweichungen bitte die genaue Beschreibung des jeweiligen Add-Ons lesen.). Statt dem Add-On können natür-

lich auch bereits vorhandene Busmaster genutzt werden.

Bitte beachten Sie, dass das Add-On nicht Teil der Sonderaktion ist und zusätzlich bestellt werden muss.

Ein Starterkit UNIGATE® CL beinhaltet:

1. UNIGATE CL in bestellter Busausführung
2. Debug Kabel
3. Applikationskabel RS232
4. Applikationskabel RS422/485
5. Adapterkabel für COM-PC
6. Netzteil
7. Handbücher Protocol Developer und UNIGATE CL, Informationsblatt Starterkit
8. Support DVD + Schraubendreher
9. USB-Adapter



Verfügbare Feldbus Varianten:



Verfügbare Industrial Ethernet Varianten:



Das Starterkit bieten wir zum Vorzugspreis von EUR 280,00 (zzgl. MwSt., exWorks) für Feldbus Varianten und von EUR 330,00 (zzgl. MwSt., exWorks) für Industrial Ethernet Varianten an. Diese Sonderaktion gilt bis zum 31.08.2017 und ist limitiert auf ein Stück je Busvariante und Besteller.

Special offer Starterkit UNIGATE® CL For a fast laboratory testing

Deutschmann starterkits have been arranged in such a way, that a connection of your product to the selected Fieldbus or Industrial Ethernet at the laboratory bench is possible in a fast and reasonable manner. Our starterkits are split into two in order to meet the different customer requests:

The **starterkit** contains the Gateway according to the selected bus, the corresponding cables, the power supply unit as well as a DVD with the softwaretools, an instruction manual.

The **Add-On** contains an optional master simulation, for the fast and reasonable testing of the bus-side. Depending on the bus, the package may also include technical literature on the selected bus (for variations please read the detailed description of the respective Add-On.). Of course it is

also possible to use already existing bus masters instead of the Add-On.

Please note that the Add-On is not part of the special offer and needs to be ordered separately.

Starterkit UNIGATE® CL includes:

1. UNIGATE® CL in the ordered bus-version
2. debug cable
3. application cable RS232
4. application cable RS422/485
5. adapter cable for COM-PC
6. Power supply
7. Instruction manuals Protocol Developer and UNIGATE® CL, information sheet starterkit CL
8. Support DVD + Screw Driver
9. USB-adapter



Available Fieldbus versions:



Available Industrial Ethernet versions:



The Starterkit is offered at a special price of EUR 280.00 (VAT not included, ex works) for fieldbus versions and EUR 330.00 (VAT not included, ex works) for Industrial Ethernet versions. This special offer is valid until August 31st 2017 and it is limited to one piece per bus versions and buyer.